
 

 
Skolebestyrelsesmøde 

Janderup Skole og Blåvandshuk Skole 
 

Dato: Onsdag d. 18. juni 2025 
Tidspunkt: 17:00 – 20:00. Møde 17.00 – 18.30. Spisning / afslutning kl. 18.30. 
Mødested: Ho Kro 
Referent: Morten Bech Sørensen 
 
 
Deltagere 
Helene Schaldemose (formand) 
Thomas Heide Christensen (næstformand) 
Caspar Sylvest 
Bettina Korsholm 
Thomas Kjelgaard 
Tina Bentsen 
Trine Kærgaard Haltrup 
Anne Mette Thrane 
Marielle Damgård Rindal 

Line Hindø Paabøl Andersen AFBUD 
Heidi Elbæk 
Morten Bech Sørensen 
Thomas Wollerup 
Clara Hansen AFBUD 
Clara Skovfoged AFBUD 
Hugo Hymøller AFBUD 
 

 
 

Dagsorden Referat 
1.  

 
 
 

Orienteringer 
1. Formand 
2. Skoleledelsen 
3. MED 
4. Elevråd 
5. Andre 

Ad. 1 - Velkommen til de nye bestyrelsesmedlemmer. 
Ad. 2 - Thomas fortæller kort om bestyrelsens måde 
at arbejde på. 
3 nyansatte lærere på Blåvandshuk Skole og 1 på 
Janderup Skole. Vi har haft et rigtigt kvalificeret 
ansøgerfelt. Der er pt. slået en pædagog-/pædagogisk 
assistent stilling op til Miniklubben. 
Der er dannet nye 7.klasser til næste skoleår, 
klasserne blev offentliggjort tirsdag eftermiddag. 
Vi afventer undervisningsministeriet udmelding før vi 
arbejder videre med hvordan de nye muligheder for 
udøvelse af konsekvens ved grænseoverskridende 
adfærd implementeres. 
Der har været nyvalg af medarbejderrepræsentanter. 
2 fortsætter. En udskiftning. 
Ad. 3 Intet nyt 
Ad. 4 Afbud fra repræsentanterne. 
Ad. 5 - 

2.  Tjek ind 10 minutter   



 

3.  Valgfag Janderup Skole 
• Drøftelse af tanker mm. 

Forklaring af og spørgsmål til idé om at afslutte en 
dag om ugen på Janderup Skole med en 
valgfagsordning, der tager udgangspunkt i både børn 
og voksnes motivation. 
Bestyrelsen opfordrer til, at prøve ideen af i 
kommende skoleår. 

4.  Input til formandens årsberetning 
• I fællesskab formuleres 

hovedoverskrifterne 

Bestyrelsen gav input til formanden. 
Snak om videoreferater, beretningens form og 
hvordan næste års formidling gribes an. 

5.  Dimissionstale fra 
skolebestyrelsen 

• Input og hvem deltager? 

Bestyrelsen valgte at sende næstformanden og gav 
input til indhold til hans tale. 

6.  Opfølgning på 
skoleudviklingssamtale afholdt i 
maj måned. 

Helene og Thomas gav en kort gennemgang af 
skoleudviklingssamtalens formål og indhold. 
Fokus på skoleoplevelsen, pauseaktiviteter, børnenes 
stemme m.m. 
Skolechefen præsenterede afslutningsvist forskellige 
statistikker og data fra skolerne. 
 
Snak om børn og ansattes ret til frihed, hvordan 
drypvist fravær også kan påvirke fællesskabet, 
skolens arbejde på at udarbejde en 
fraværsreaktionsplan og udviklingen i 
fællesskabsopfattelsen i samfundet generelt. 

7.  Tilsyn / gennemgang af princip for 
lejrskoler (bilag 1) 

• Hvordan er aktiviteterne 
forløbet i dette skoleår? 

Punktet udsættes til efter sommerferien. 

8.  Eventuelt Anne Mette fortalte om en fantastisk lejrskole på 
Samlejren. 
 
Følgende forældrerepræsentanter deltager på 
forældremøder: 
Thomas K. 1. & 7 årgang Oksbøl 
Bettina 4. årg. Oksbøl 
Tina 4. Årg. Janderup 
Helene 1. Janderup. 
 
Næste møde: ons. 20/8 i Oksbøl 

 


